

Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com





行程要点

全程不购物

- 中华十大名山之一、 关东第一 山 一 长白山
- 盘锦:天下奇观 红海滩
- 丹东: 中朝两国天然边界鸭绿江
- 沈阳
- 沈阳故宫、中街
- 吉林
- 吉林满族博物馆
- 北山公园
- 长白山魅力百花谷村落: 打年糕、体验穿朝鲜族服装
- ❖ 伏尔加庄园:一个以俄罗斯文化 为主题的园林, 是完完全全充实着 异域风情的庄园
- ❖ 哈尔滨
- 中央大街(马迭尔滨棍)
- 防洪胜利纪念塔、斯大林公园
- 索菲亚教堂广场、中华巴洛克老街



风味餐

- 河蟹风味(仅限9-10月出发)
- . 吊炉饼烤鸭
- . 人参汽锅鸡、满族三套碗
- 铁锅炖、饺子宴
- 俄罗斯风味餐(价值 RMB168)



住宿

盘锦:中心智选假日或同级 4* 丹东: 富力万达嘉华酒店或同级5* 沈阳: 塔湾智选假日酒店或同级 4* 吉林: 紫光苑华美达酒店或同级 5* 长白山: 天地度假酒店或同级 5* 敦化: 敦佰国际酒店或同级 4* 通化: 东方假日或同级 4*

哈尔滨: 永泰喜来登或索菲特酒店 5*

必须自费项目

沈阳塔湾夜市+哈尔滨极地馆+东北虎 林园(含惊险刺激车)=600元/人



第一天: 新加坡 > 沈阳-盘锦 (午/晚餐) 早晨齐集樟宜机场,乘搭型客机飞往沈阳。 沈阳故宫(周一闭馆),是清朝入关前清太祖 努尔哈赤、清太宗皇太极建造的皇宫,又称 盛京皇宫。车游满清代一条街,正处在沈阳 故宫门前。随后前往沈阳中街自由购物

第二天:盘锦-丹东 (早/午/晚餐) 途观采油机、稻田画

红海滩风景区: 其内有着举世罕见的红海滩、 世界最大的芦苇荡描绘出的是纯生态的自然。 随着季节变化, 由嫩红到火红再到紫红。途经 盘锦油田, 远观盘锦油田叩头机在一望无际的 田野上叩头采油的景象。

返回沈阳乘高铁前往哈尔滨

第三天: 丹东-通化 (早/午/晚餐) 乘船游览中朝两国的天然边境—鸭绿江,一 览中朝两国风土人情。远眺断桥, 鸭绿江第 一座大铁桥所残留在中国丹东一侧的"断桥"。 是日本殖民统治的遗迹, 观朝鲜新义州。登 虎山长城、是明长城的东部起点, 位于鸭绿 江畔, 爱河之滨与朝鲜隔江相望。一步跨是 中国距朝鲜最近的地方之一, 因最近处一步就 能跨到朝鲜而得名。

第四天: 通化目长白山 (早/午/晚餐) 玉皇山公园, 玉皇山公园属综合性公园, 集 观赏、娱乐于一体, 前山为观赏、娱乐区, 后 山为静憩区

长白山百花谷村落,将为你打开一扇了解中 国朝鲜族百年历史的窗口, 带你领略朝鲜族 民俗文化的独特魅力。学一学朝鲜族语言、 与朝鲜族阿祖妈学习打年糕、体验穿朝鲜族 服装

第五天:长白山-敦化 (早/午/晚餐) 长白山北坡风景区, 游览长白山天池 (含环保 车及倒站车),长白山天池像一块瑰丽的碧 玉镶嵌在雄伟的长白山群峰之中, 它是中国最 高最大的高山湖泊。天池的水从一个小缺口 上溢出来,流出约1000多米,从悬崖上往下 泻, 就成著名的长白山大瀑布, 绿渊潭: 因 池水碧绿深窘而得名。每逢雾起,潭上水雾弥 漫,与高山岳桦、旷古巨石浑然而一体,美 不胜收,恰似人间仙境。聚龙温泉群:也叫 聚龙温泉,位于长白瀑布北约 900 米,落笔 峰北倒石堆下侧。沿途观美人松.

第六天: 敦化-伏尔加 (早/午/晚餐) 伏尔加庄园: 风景秀丽, 有大片的园林和滩 涂湿地; 庄园美轮美奂的风景将带给您庄园 画里听钟声, 推窗忆情俄罗斯的意境。普希 金沙龙:按照19世纪末俄罗斯建筑风格建 成, 伏特加展览馆: 是俄罗斯历史上著名的 古堡。也是新人们最期盼的婚礼场地圣尼古 拉大教堂: 是一座俄罗斯东正教教堂。小白 桦餐厅: 俄罗斯著名设计师拉别奇在参加巴 黎国际展览会时设计的作品。

第七天: 伏尔加-哈尔滨 (早/午/晚餐) 早餐后,继续游览伏尔加,之后返回哈 尔滨, 游览中华巴洛克老街、索菲亚教堂 广场, 外观哈尔滨大剧院

(早/午/晚餐) 第八天: 哈尔滨-吉林 哈尔滨中央大街(马迭尔冰棍): 最繁华商业 中心,享受北国自在的购物情趣,市内中央 大街上充满俄罗斯、法式建筑物风情, 哈尔 滨市最繁华的商业街。是目前亚洲最大最长 的步行街之一,随后参观防洪胜利纪念塔, 斯大林公园, 位于松花江南岸, 是哈尔滨滨 江公园的代表。

第九天:吉林-沈阳 (早/午/晚餐) 吉林满族博物馆(周一闭馆):走进吉林市满 族博物馆, 可在较短的时间内, 形象地了解 吉林市历史上满族城乡劳动人民的物质生活 和精神生活。北山公园: 是一座久负盛名的 寺庙风景园林。园内峰峦叠翠, 亭台楼阁遍 布,一座卧波桥把一池湖水分为东西两部分, 夏季湖中荷花盛开, 微风起时, 花香四溢。

第十天:沈阳→新加坡 (早餐) 早餐后, 自由活动, 当天返回新加坡.



TOUR HIGHLIGHTS!

** Non-Shopping Tour **

- ✓ Mt. Changbai
- ✓ Pan Jin:Red Beach Scenic Area
- ✓ Dandong: Yalu River the border between China and Korean
- ✓ Shenyang
 - Mukden Palace
 - Shenyang in town
- ✓ JiLin
 - Manzhu Museum
 - Bei shan Park
 - Chinese Korean Folk Village
- ✓ Volga Manor
- ✓ Harbin
- Central Street, Chinese Baroque Street, Harbin Flood Control Monument, Stalin Park, St Sophia Church



MEALS INCLUSION

- River Crab
- (For SEP to OCT depart Only)
- Roasted Duck
- Steam Pot Chicken With Ginseng
- Manchu 3 set bowls cuisine
- Dongbei Dumplings
- Special Arrangement:

Volga Manor Russian style cuisine



ACCOMMODATION

PanJin: Panjin Centre Holiday Inn Express or Similar4*

DanDong: Wanda Realm Hotel or Similar 5*

ShenYang: Holiday Inn Shen Yang Ta Wan or Similar 5*

Jilin: Ramada Hotel Jilin Purple

Garden or Similar 5* Mt Changbai: Changbai Paradise

Resort or Similar 5*

DunHua: Dunbai International 4* TongHua: Eastern Holiday Hotel or similar 4*

Harbin: Sheraton Harbin Xiangfang Hotel Or Sofitel Hotel or Similar 5*

COMPULSORY TOUR

Shen Yang Ta Wan Night Market + Harbin Polar Museum + Siberian Tiger Park = RMB600/per person



Day1: Singapore→Shenyang - Panjin (L/D

Assemble at Changi Airport and take flight to Shenyang. Our travel will begin from Mukden Palace (closed every Monday): which was also called Houjin Forbidden City and was first built in 1625. It is the imperial palace before Qing Dynasty's advancing south of Great wall. Then take a coach tour of Manchu & Qing Dynasty Street. Lastly you will proceed to Shenyang in town free and easy.

Day 2: Panjin - DanDong (B/L/D)

Today we will transfer to Dandong, you will proceed to the famous **Red Beach Scenic Area**. Here to rare in the world, featuring the famous Red Beach, the world's most well-preserved and largest wetland resources. Along the way, you can see the special oil extraction machine and the beautiful view of the rice fields. Lastly, return to Shenyang and then take the high-speed rail to Harbin.

Day 3: DanDong - Tonghua (B/L/D) Continue to Dandong, take Boat Ride at Yalu River, the river on the border between North Korea and China. Then board the Yalu River Broken Bridge, which is a half-destroyed railway bridge over the Yalu River that connected the Chinese city of Dandong with the North Korean city. We shall climb the Hushan Great Wall to see the Ming Great Wall and North Korean across the river. Then you can visit the One Step to Cross, where show the shortest distance China and North Korea border.

Day 4: Tonghua - Mt. Changbai (B/L/D) After breakfast, start our trip from Yuhuang Shan Park. This park is a combination of entertainment and viewing, with the front hills to enjoy and the back hills to take a break. Next, head wards to Chinese Korean Folk Village (Changbaishan Hundred Flowers Valley Village). Here you can enjoy

learning about the centuries-old history and folk culture of the Chinese Korean. Learn Korean language, DIY Tteok (Korean rice cake) with Korean Auntie, and try on Korean costumes.

Day 5: Mt. Changbai - Dunhua (B/L/D) This morning, you will visit Northern Mt. Changbai (include eco car). It was originally a volcano. Later explore the biggest crater lake in China - Tianchi (include arrival car), located in Jilin Province. Due to its location which has a massive elevation of 2150 meters above sea level, it is also known as the "Heavenly Lake". Then you will explore the Changbai Mountain Waterfalls with 60 meters height. Luyuan Pond, the knifed cliffs what are covered the green moss, and the deep poll is filled with the green water. Julong Hot Spring is about 900 meters away from Changbai Waterfall. The temperature of the hot spring usually rises to 82 degrees, even during a severe winter.

Day 6: Dunhua-Volga Manor (B/L/D) Embrace this day to explore Volga Manor, the Russian culture is the theme of it. Volga Manor perfectly combines culture, architecture, wet land and scenery. Then Pushkin Salonin, which accordance with the architectural style built in the 19th century Russia. You can also see the Vodka Exhibition Hall with rich wine culture. Visit St.Nicholas church in Volga Manor. Later, transfer to Xiaobaihua restaurant is the design product of a famous Russian designer.

Day 7: Volga Manor - Harbin (B/L/D)

After breakfast, continue the tour of Volga Manor. Then get back to Harbin to visit the Chinese Baroque style street and Sophia Church Square where exhibit various styles of architecture, mostly built



in Baroque, Byzantine style or "Russian style". And view the Harbin Grand Theatre (exterior).

Day 8: Harbin - Jilin (B/L/D)

We shall start our tour from Central Street, the largest and longest walk street in Asia which was first built in 1898. Then the Chinese Baroque style street, where exhibit various styles of architecture, mostly built in Baroque, Byzantine style or "Russian style". Next to Flood Control Monument, the symbol of this heroic city to commemorate the people's victory over the devastating floods of 1957. Lastly, go to Stalin Park, the evidence of the friendship, sometimes strained, between the two biggest communist countries at that time.

Day 9: Jilin ♠ Shenyang (B/L/D)

After breakfast this morning, we continue to Manzhu Museum (closed on Monday), is the best preserved Manchu-Han fusion of Manchu and Han residential buildings with Qing Dynasty architectural characteristics in our province and even northeast China. You can know the daily life and traditional culture of Manchu here. Spend some time in Beishan Park, known as "scared ground for nine dragons". The scenic area, with a history of over 300 years, originally was called Jiulong Mountain. Make a stop in Century Square, enjoy your photo time here.

Day 10: Shenyang → Singapore (B) After breakfast, you will be free at leisure till designated flight back to Singapore.

Remarks

1.Purchase of travel insurance is strongly recommended.

2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.

- 3.Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4.Please refer to Chinese itinerary version for more details.

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下, 行程可能更改
- 2. 航班时间,行程顺序,餐食和酒店 均以最终确认为准
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议旅客购买个人旅游 保险

HAVE A NICE TRIP!!! 祝您旅途愉快!

